



Rochester Chinese Christian Church

1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526

Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

Pastor Dingli Chen dchen@rochesterccc.org

Pastor Stone Wang swang@rochesterccc.org

Rev. Herman Tang htang@rochesterccc.org

Egan Yip eyip@rochesterccc.org

Maddy Szeto mszeto@rochesterccc.org

November 3, 2024 9:30 AM

Prayer Focus:

Pray for the seekers in our midst will find grace and salvation in Jesus Christ.

Call to Worship

Hymn of Praise

Pastoral Prayer

Scripture

Ephesians 4:11-16

Reading

Sermon

Brother Egan Yip

Purpose of the Church

1. To equip the saints for ministry
2. To stand strong against the world and its desires
3. To grow into the likeness of Christ
4. To multiply naturally

Response Hymn

Doxology

Benediction

Welcome and Announcements

Next Week's Sermon Speakers

English Worship
Brother Egan Yip

Chinese Worship
Pastor Wang

RCCCW Worship
Pastor Chen



羅城華人基督教會

1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526

Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

陳定立牧師 dchen@rochesterccc.org

葉依芹 eyip@rochesterccc.org

汪正飛牧師 swang@rochesterccc.org

司徒志雄 mszeto@rochesterccc.org

鄧灼文牧師 htang@rochesterccc.org

2024年11月3日 上午十一點十五分

本週禱告焦點

爲我們中間的慕道友禱告，願他們能領受
從耶穌而來恩典和救贖。

靜默		[眾坐]
宣召		[眾立]
唱詩	HOL #8 榮耀歸於真神	
公禱		
唱詩	HOL#359 愛主更深	[眾坐]
	HOL#446 感謝神	
歡迎與報告		
牧禱		
讀經	以弗所書 4:11-16	[眾立]
證道	汪牧師	
	在真道上合一	
	一、成全聖徒，各盡其職	
	二、滿有基督長成的身量	
	三、在愛中建立自己	
回應詩	磐石磐石，耶穌基督	[眾立]
三一頌		
祝福		
默禱		[眾坐]

下主日崇拜講員

英文崇拜

中文崇拜

西區崇拜

葉依芹弟兄

汪牧師

陳牧師

報告事項

1. 鍾美寶 (Mabel Chu) 姐妹於十月二十七日辭世，我們深感悲痛。追思禮拜事宜將於稍後公布。請繼續為朱教授及家人禱告，求主賜平安和慰籍。
2. 歡迎宋瑩姊妹成為教會會員！
3. 感謝上週秋歡節來幫忙的青年團契成員及家人。參加活動的人都玩得很開心！
4. 今天下午 1:30-2:00 在 307 教室有禱告會，請弟兄姐妹們來為大選同心禱告。
5. 聯合雙語受洗典禮將於 11 月 17 日上午 9:30 舉行，第二堂主日崇拜為聯合雙語崇拜。
6. 博愛團契聚會將於本周六 11 月 9 日上午 11:00 到下午 1:30 舉行，由陳牧師分享信息。邀請大家參加。
7. 今天是記念受逼迫基督徒的國際禱告日，讓我們為所有因耶穌基督的名受逼迫的人禱告。

Announcements

1. We are saddened by the passing of our sister Mabel Chu on October 27th. A memorial service will be announced at a later date. Please continue to pray for peace and comfort for Professor Chu and the family.
2. Welcome to our newest member Sister Sonya Song!
3. Thank you to all the youths and families who helped support our Fall Festival last week. Everyone who attended had a great time playing games and winning prizes!
4. Come join us in prayer today in room 307 from 1:30 – 2 PM as we focus our prayer on the upcoming elections.
5. There will be a combined bilingual baptism service on November 17th starting at 9:30 AM, followed by a combined bilingual service during the second hour.
6. There will be an Agape fellowship meeting held this Saturday, November 9th from 11 AM -1:30 PM. Pastor Chen will be sharing with us. Everyone is invited to attend.
7. Today is the International Day of Prayer for Persecuted Christians. May we pray for all those in the world who are being persecuted in the name of Jesus.